



Petra Friebel

„Die Feuertänzerin (80 x 100 cm)
Öl auf Leinwand“ => **Startpreis: 250 Euro**

„The Fire-Dancer“
Oil colour on canvas “
=> **Starting price: 250 Euros**

wurde 1966 in Duisburg geboren und lebt als Dozentin und Künstlerin im oberbayerischen Peiting. Von ihr sind zahlreiche Illustrationen, Layouts und Werbegrafiken für Zeitschriften, Bücher, Buchcover, CD-Booklet und Produktdesigns erschienen, zudem fungierte sie als Art Directorin einer **Zeitschrift**. Die Leidenschaft der Künstlerin ist und bleibt jedoch die klassische bildnerische Kunst. So widmet sie immer mehr Zeit ihrem Atelier und arbeitet gerne an ihren Bildern und Plastiken.

Artist's Statement

Wer über die Traumbrücke geht, Wellen reiten kann und im **Stande ist**, Raum und Zeit fließen zu **lassen, bewahrt** ein Geschenk von **unsagbarem Wert**.

Als Künstlerin Experimente zu wagen im schöpferischen Tun, Formen mit Melodien und Gedanken mit den Facetten des Lichtes zu **vereinen** - bedeutet grenzenlose Freiheit.

www.friebelarts.de

was born in Duisburg in 1966 and lives as a lecturer and artist in Upper Bavarian Peiting. From her works numerous illustrations, layouts and advertising graphics for magazines, books, book covers, CD booklets and product designs have appeared. Moreover she acted as an art director for a magazine. The passion of this artist is and remains the classical visual art. So she devotes more and more time to her studio where she likes to work on her paintings and sculptures.

The Artist's Statement

He who walks over the bridge of dreams, can ride on waves and is capable of making space and time flow - preserves a gift of unspeakable value.

As an artist, daring experiments in creative action, uniting forms with melodies and **thoughts with the facets of light** - means unlimited freedom.

www.friebelarts.de